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Difi har fått i oppdrag av KMD å lage en handlingsplan for 
oppfølging av regjeringens digitaliseringsstrategi



Prosjektet har gjennomført møter med både KMD, KS og AU 
for å få innspill og forankre foreløpige ideer

Fagmøter KMD Arbeidsmøter med AU

2 fagmøter er avholdt pr 
dags dato

Difi har gjennomført 2 arbeidsmøter med 
Skates AU, i tillegg til 1 ordinært AU-møte 

og et utvidet ordinært AU-møte pr dags dato

Møter med KS

2 møter avholdt pr dags dato



Basert på innspill og anbefalinger fra Skates AU har vi 
sammen laget et forslag til tilnærming

• AU ser de 7 livshendelsene som drivere for de 
andre innsatsområder, «regjeringen vil»-punktene og 
initiativer som skal prioriteres i handlingsplanen

• AU anbefaler å velge ut noen livshendelser som 
fyrtårnprosjekter som bør starte i 2020, og som skal 
gå i front og gi innsikt og erfaringsoverføring til 
utvikling av øvrige livshendelser
• De involverte departementene, ved den 

interdepartementale gruppen for sammenhengende 
tjenester, velger hvilke livshendelser som skal prioriteres 
som fyrtårn 

• AU kan, på vegne av Skate, bistå med forslag til kriterier 
for utvelgelse av fyrtårnprosjekter blant livshendelsene

• Handlingsplanen for 2020 må bestå av initiativer 
som er viktige forutsetninger for å få utviklet 
sammenhengende tjenester innenfor de prioriterte 
livshendelsene, f.eks. rammeverk, metodikk, 
lovgivning m.m.
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Forslag til beslutning

• Skate tar til orientering status i arbeidet og ber Difi og AU legge 
vekt på Skate sine tilbakemeldinger i dette møtet.
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